
Rokometaši Dinosa Slovana
po dveh letih zopet med prvoligaši

Moštvu Dinosa Slovana se je uresničila velika želja po vmitvi v
družbo najboljših v državi. S prednostjo sedmih točk pred drugouvrš-
čenim mostarskim Veležem so dokazali, da so bili na letošnjem prven-
stvu daleč najboljši v drugi ligi, za nameček pa so se uvrstili še v finale
jugoslovanskega pokala.

O samem prvenstvu in o načrtih rokometašev s Kodeljevega sem se
pogovarjal s kapetanom ekipe Petrom Mahnetom. Takole je stekel
najin pogovor.

— Kako ocenjuješ letošnje prven-
sJvo skoz igte tvoje ekipe?

Zastavljeni cilj smo uresničili
praktično že v prvem delu prvenstva,
ko smo imeli pred nadaljevanjem že
štiri točke prcdnosti, kar je predstav-
Ijalo psihološko razbremenitev za
vse igralce. V spomladanskcm dolu
smo to prednost ne samo obdržali.
ampak smo jo tudi povečali. Prepri-
čan sem, da smo s prihodom vratar ja
Mitje Valenčiča ogromno pridobili,
prav tako s Celjanom Anderluhom,
čeprav se mu je sprva poznala daljša
odsotnost z igrišč in se je razigral šele
proti koncu lige.

— V čem vidiš boljšo igro svoje
ekipe v primerjavi z lansko sezono?

Bistvenih spremcmb v igri ni bilo;
mogoče smo vsi dobili le večjc zau-
panje vase, skratka spoznali smo. da
smo sposobni narediti več kot v lan-
ski sezoni. Prišlo je tudi do manjših
taktičnih sprememb tako v obrambi
kot v napadu.

— Ko smo opazovali vašc igre v
Ljubljani, je bilo moč opaziti večjo
mero zbranosti, homogenosti in umir-
jciiosti kot v preteklera prvensfvu!

S prihodom novega tenerja Bašiča
so se nekatertf zadeve v klubu spre-
menile, oziroma bolje rečeno rešile.
Vsak trener prinese v klub nekaj no-
vega. Zadovoljivo je rešil nekatera
notranja nesoglasja, ki so — resnici
na ljubo — bila prisotna. Sedaj se
vsaj ve, kdo pije in kdo plača. Menim
pa. da naša ekipa še vedno nima tako
imenovanega duhovnega vodje.

— V igri se večkrat opažajo niha-
nja; predvsem velja to za dmgi pol-
čas, ko moštvo preživlja kriznih deset
ipinut!

Sko/.i vse prvenstvo smo igrai na
rezultat. na zmagb. T D nam je omo-
gočil razporcd v prvem delu, medtem
ko smo imcli v drugem delu težje
dolo. Po dokaj visokcm vodstvu v
prvem polčasu nam je včasih padla
koncentracija. uspavalo vis'oko vod-
stvo in kriza jc bila tu. V drugem delu
tekem je dal trener priložnost tudi

mlajšim igralcem. ki pasvojih prilož-
nosti niso najbolje izkoristili. Pouda-
riti pa moram, da v kriznih minutah
ni šlo za nikakršno utrujenost.

Pa še nekaj velja omeniti! V naši
ekipi je precej prisotna motivacija.
Prav na tekmah z boljšimi nasprot-
niki smo prikazali najboljšo igro. To
še posebno velja za tekme jugoslo-
vanskega pokala, ko smo zapovrstjo
premagali kar tri prvoligaše — Slogo,
Proleterja in celo Borca v Banjaluki.
Najboljšo igro pa smo prikazati v
Mostarju z Veležem, čeprav smo jo
zaradi pristranskega sojenja žal iz-
gubili.

— In kakšni so načrti moštva za
naslednjo sezono?

Ekipa naj bi ostala bolj ali manj v
isti postavi. Morda bo prišlo do neka-
tcrih okrcpitcv. kar naj bi bilo zc!..
dobrodošlo. Potrebovali bi igralce na
mestih desnega srednjega zunanjega
igralca in morda še vratarja. ob sicer
odličnem Valenčiču. Z odsluženja
vojaškega roka se bosta vraila mlada
krilni igraled Dvornik in Plešnik, ki
se bo učil ob Vuleti na mestu krož-
nega napadalca.

— Za konec pa nas še /anima, kaj
pričakujett od prve lige in od medna-
rudnega lekmovanja pokala pokal-
nih zmagovakev. kjtr boste zastopaS
našo drzavo. Nedvomno je uvrstitev
v finale juguslovanskega pokala do-
datna krona uspehov vašega moštva
v letošnji sezoni!

Glcdc na to, da se bo v nekaterih
jugoslovanskih klubih v prihodnji se-
zoni marsikaj spremenilo, pričaku-
jemo, da bi se ob solidnih igrah lahko
uvrstili v prvo polovico lestvice.
Znano je, da bo precej igralcev dru-
gih klubov odšlo v tujino ali v JLA; to
še posebno velja za Metaloplastiko.
Doma bi morali premagati vse na-
sprotnike, da pa smo sposobni tega,
smo dokazali že letos.

Kar zadeva mednarodno tekmo-
vanje za pokal pokalnih zmagoval-
eev. pa je veliko odvisno že od žreba.
V začetku septembra bo žrebanje pr-
vega kola in šele potem bomo videli,
čc nam je bila srcča naklonjena.

Ob koncu prenesi čestitke ob le-
tošnjih uspehih Ijubiteljem roko-
meta v občini Ljtibljana Moste-Polje
pa seveda svojim soigralcem v ekipi z
željo. da bi v prihodnji sezoni do-
stojno zastopali slovenski rokomet
na domači in mednarodni sceni.
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